
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 29. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren komme med et skøn for hvad det ville det koste, hvis al receptpligtig 
medicin til plejehjemsbeboerne var gratis for beboerne ligesom det gælder for indlagte 
på sygehusene – under hensyntagen til de tilskudsmuligheder der ligger i forvejen (fx 
kronikertilskud og helbredstillæg), en eventuelt ændring i omfanget af medicinspild og 
muligheden for at bruge de rabataftaler der gælder for sygehusmedicin?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand

1/1

Offentligt
SUU Alm.del - Spørgsmål 147

Sundhedsudvalget 2024-25


